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Náměstek hejtmana LK pro dopravu Martin Sepp (ČSSD) ve středu 1. prosince v Oldřichově
v Hájích oficiálně předal do užívání zařízení, která přispějí k bezpečnosti silničního provozu
na silnici III/2904 v úseku Mníšek – Oldřichov v Hájích – Raspenava. Setkání se zúčastnil
starosta Oldřichova v Hájích Jaromír Tichý.

„Liberecký kraj zadal v první polovině roku 2010 firmě CITYPLAN spol. s.r.o dopravně technické
posouzení silnice III/2904 v úseku Mníšek – Oldřichov v Hájích – Raspenava. V rámci dopravně
technického posouzení byla provedena bezpečnostní inspekce silnice III/2904 v celkové délce cca 10,5
km, včetně průtahu obcemi,“ uvedl náměstek hejtmana s tím, že závěrem dopravně technického
posouzení byl výčet jednotlivých závad na silnici III/2904 s ideovým námětem k řešení.

Z dopravně technického posouzení byly podle něj vybrány opatření, které bylo možné provést
okamžitě a velkou měrou přispějí ke zlepšení bezpečnosti.

Konkrétně bylo firmou JAN NEVŠÍMAL - JANEV realizováno vodorovné dopravní značení
v celém úseku,, doplnění svislého dopravního značení a silničního vybavení, například směrové
sloupy a dopravní zrcadla, a také výměna žulových patníků za nové ocelové svodidla.

„Tyto práce byly dnešním předmětem předání. Cena díla byla cca 5 200 000,- Kč s DPH,“ řekl
Martin Sepp.

Dále byla zadána na podzim 2010 Krajskou správou silnic LK projektová dokumentace na
zpracování projektu Humanizace obce Oldřichov v Hájích, která bude řešit bezpečnostní prvky
ke snížení nehodovosti (jako jsou např. vjezdové ostrůvky, dělené přechody pro chodce,
chodníky pro pěší, autobusové zálivy atd.) a zároveň bude plně řešit závady uvedené



v dopravně-technickém posouzení bezpečnosti silnice III/2904. Výsledkem by mělo být
celkové zklidnění a zpomalení automobilového provozu v obci.

„Předpokládaný termín dokončení zmiňované projektové dokumentace je duben 2011 a zhotovitel
dokumentace je firma Pragoprojekt,“ prozradil náměstek hejtmana.

                          


